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Komisia pre dotácie 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 6.6.2023 

 

Miesto zasadnutia Zasadačka MÚ 

Začiatok  17,00 hod. 

Ukončenie 18:40 hod. 

Prítomní Členovia komisie pre dotácie 

 

I. 

Úvod 

 

Úvodom predsedkyňa komisie p. Lenka Hlaváčová privítala všetkých prítomných členov komisie pre dotácie. 

Vopred sa ospravedlnili členovia pán Žatko a pani Veslárová kvôli neodkladným pracovným povinnostiam. 

Zúčastnení boli pani Jaroslava Kaňuchová Pátková, pani Beata Janatová, pán Jozef Tittel a pán Martin Čorej. 

Predložený návrh programu bol nasledový: 

 

Por. 

číslo 

Program 

 

1 Otvorenie zasadnutia komisie pre dotácie 

2 Schválenie programu komisie pre dotácie 

3 Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu MČ BA-DNV na rok 2023 – 2. kolo 

 

 

Uznesenie č. 1/6/2023 
 

Predsedkyňa komisie pre dotácie dala hlasovať o programe zasadnutia. 

 

Prezentácia:5   počet poslancov:5  

    
 

Hlasovanie 
 

Za: Proti: Zdržal sa: 

Poslanci 5 0 0 

 
Uznesenie bolo prijaté. 
  

 

II. 

Prerokovanie bodov programu 

 

K bodu 3. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu MČ BA-DNV na rok 2023 – 2. kolo  

 
 

Prítomným členom boli predložené zápisnice z komisie športu a komisie kultúry, ktoré zasadali pred komisiou 

pre dotácie. Tieto komisie na svojich zasadnutiach prerokovali prerozdelenie sumy, ktorá by sa mala rozdeliť 

medzi zvyšných žiadateľov. Zápisnica zo sociálnej komisie ešte nebola k dispozícií, ale poslankyňa Veslárová 

poslala všetkým členom emailom návrh, ktorý ma ich komisií prijali. Na sociálnu oblasť zostalo v rozpočte 

na prerozdelenie 1000€, celú túto sumu navrhli prideliť žiadateľovi OZ Gaudete Devínska Nová Ves, do 
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žiadostí sa ešte zapojil v sociálnej oblasti aj Bratislavský spolok nepočujúcich 1930, ktorým však nechcú 

prideliť žiadnu sumu, lebo majú sídlo v Petržalke a podľa zistení vedia, že už im aj Petržalka pridelila nejakú 

dotáciu. Na komisií športu si určili  len kluby, ktoré by chceli podporiť dotáciou, keďže nevedeli akou sumou 

na prerozdelenie budú disponovať. Určili si kluby HBC Iepurii DNV, Športová škola Galaktikos, Šach na 

školách o.z. a Občianske združenie Mažoretky Tina. Komisiu športu zastupoval pán poslanec Jozef Tittel 

a potvrdil, že prioritne chcú prideliť dotácie týmto klubom v oblasti športu.  

. Pani Janatová s pani Hlaváčovou navrhli presun celého zostatku z oblasti životného prostredia 2900€ na 

prerozdelenie do oblasti športu. Komisia kultúry zasadala ešte 31.3.2023, kde si na danom zasadnutí 

prerozdelili svoj zostatok 9700€ medzi štyroch žiadateľov v plnej výške. Poslanec Čorej bol proti návrhu časť 

peňazí presunúť do oblasti športu. Návrh komisie kultúry na prerozdelenie sumy dotácií bol nasledovný: FOR 

BA-Art 1000€, Činoherný klub Devínska Nová Ves 2500€, Chorvátsky kultúrny spolok 2700€ a súbor 

Kobylka 3500€. Pani Janatová navrhla presunúť 1000€ z oblasti kultúry do oblasti športu, lebo v oblasti športu 

prišlo celkovo 11 žiadostí, ktoré sa musia v 2. kole posúdiť. Pani Kaňuchová Pátková sa vyjadrila, že treba 

začať riešiť podmienky poskytnutia dotácií, na čo pán Čorej povedal, že už predložili na komisií športu 

spoločne s pánom Kanianskym zámer, ako by sa mali prerozdeľovať dotácie v budúcnosti. Treba zjednotiť 

pravidlá pre poskytnutie a vyplácanie jednotlivým žiadateľom. V novej vízií by sa hodnotil počet členov 

združenia, úspechy združenia. Musia byť stanovené ukazovatele, ktoré budú jednotné pre všetkých žiadateľov, 

povinnosť transparentného účtu a platieb len elektronicky, žiadna platba v hotovosti. Chceli by zmeniť aj 

formulár, cez ktorý sa bude o dotácie žiadať, aby bol podrobnejší. Pani Janatová vyjadrila, že by nemali 

členovia odborných komisií, ktorí sú zároveň zástupcami občianskych združení rozhodovať o prerozdelení 

peňazí, lebo nie sú objektívni. 

Pán Tittel sa vyjadril, že na dnes rozhodované žiadosti sa musia pozerať ako na celok. Nechce trestať oblasť 

kultúry za to, že si ušetrila v prvom kole 9700€, ale chcel by poprosiť, aby sa ešte aspoň 1000€ presunulo na 

oblasť športu.  

Pani Hlaváčová sa vyjadrila, že v budúcnosti sa budú musieť pozrieť komplexnejšie na prerozdelenie financií 

už vopred. 

Pani Janatová sa vyjadrila, že sa navrhuje znížiť navrhnutú sumu dotácie pre Činoherný klub o 1000€ a túto 

sumu prerozdeliť medzi žiadateľov za oblasť športu. 
 
 

Uznesenie č. 2/6/2023 

 

 

Pani Hlaváčová navrhla hlasovať o presune 1000€ z oblasti kultúry do oblasti športu 

 

 

Prezentácia:5   počet poslancov:5 

    

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: 

Poslanci 4 1 0 

 

Poslanec Čorej ako zástupca komisie kultúry za dané uznesenie hlasoval proti, ostatní členovia hlasovali za. 

 

 Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Pani Janatová – treba sa rozhodnúť odkiaľ bude suma 1000€ z navrhovaných dotácií znížená, či bude ponížená 

každá suma o 250€ alebo jednému žiadateľovi o 1000€. Ona navrhuje znížiť pridelenú dotáciu Činohernému 

klubu Devínska Nová Ves o 1000€, lebo majú žiadosť len na naštudovanie novej hry a to sa jej zdá ako málo 

aktivít. 
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Uznesenie č. 3/6/2023 

 
 

Pani Hlaváčová navrhla hlasovať o znížení navrhnutej sumy dotácií pre Činoherný klub Devínska Nová Ves 

o sumu 1000€, takže ich navrhovaná suma dotácie bude 1500€. 

 

 

Prezentácia:5   počet poslancov:5 

 

  

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: 

Poslanci 4 0 1 

 

Poslanec Čorej ako zástupca komisie kultúry sa daného hlasovania zdržal, zvyšní členovia hlasovali za. 

 

 Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 4/6/2023 

 

 

Pani predsedkyňa Hlaváčová navrhla hlasovať o presune sumy 2900€ z oblasti životného prostredia do oblasti 

športu.  

 

Prezentácia:5   počet poslancov:5 

 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: 

Poslanci 5 0 0 

 

 Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

Pani Kaňuchová – navrhuje podporiť viac dievčenských športov, stále sa podporujú len chlapčenské športy 

ako futbal a florbal a preto navrhuje podporiť aj synchonizované plávannie – akvabely.  

Pre oblasť športu sa bude dnes rozdeľovať celková suma 3900€, ktorá sa presunula z oblasti životného 

prostredia a z oblasti kultúry.  

Prvý návrh je rozdeliť sumu 3900€ medzi žiadateľov rovným dielom, prítomní poslanci vybrali z 11 žiadostí 

6 žiadateľov, ktorým chcú prideliť dotáciu. Pri prerozdelení rovným dielom by každý dostal 650€. 

Poslanec Tittel navrhuje prideliť vyššiu sumu HBC Iepurii DNV a Športovej škole Galaktikos.  

Poslankyňa Kaňuchová navrhuje vyššiu sumu Občianskemu združeniu Mažoretky Tina, ktoré majú veľké 

úspechy a sú majsterky sveta a majsterky Európy. 

Padol návrh do zmlúv pre občianske združenia zakomponovať povinnosť loga Devínskej Novej Vsi na 

športovom oblečení, ktoré bude kupované z dotácií, čo však nie je vždy možné kvôli pravidlám v jednotlivých 

športoch. Taktiež by sme mali chcieť od prijímateľov dotácií, aby mali viditeľne uvedené, že ich podporuje 

mestská časť Devínska Nová Ves dotáciou. Povinnosť loga na ich stránke a na propagačných materiáloch 

k projektom, ktoré by z peňazí organizovali.  
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Taktiež treba pri aktuálnom VZN č. 5/2019, ktoré upravuje termíny podania žiadostí, odkomunikovať 

žiadateľom, aby podávali prednostne žiadosti v 1. kole, ktoré sa končí 15. novembra bežného roka.  

Pani Janatová – do konca roka by mala zasadaťkomisia pre dotácie, ktorá by vypracovala nové VZN, ktoré 

by prísnejšie posudzovalo jednotlivé žiadosti.  

 

Uznesenie č. 5/6/2023 

 

Pani predsedkyňa navrhla hlasovať za všetky oblasti spoločným hlasovaním. 

 

Sociálna oblasť  

 

Názov OZ Navrhnutá suma na poskytnutie dotácie na rok 

2023 

OZ Gaudete Devínska Nová Ves 

 
1000€ 

 

Oblasť kultúry 

 

Názov OZ Navrhnutá suma na poskytnue dotácie na rok 

2023 

FOR BA-Art 

 

1000€ 

Činoherný klub Devínska Nová Ves, o.z. 

 

1500€ 

Chorvátsky kultúrny spolok Devínska Nová Ves 

 

2700€ 

KOBYLKA 

 

3500€ 

  

Oblasť športu 

 

Názov OZ Navrhnutá suma na poskytnue dotácie na rok 

2023 
HBC Iepurii DNV 

 
800€ 

Občianske združenie Mažoretky Tina 

 
800€ 

Športová škola Galaktikos 

 
800€ 

Šach na školách, o.z. 

 
500€ 

Športový klub plávania a potápania Žralok 
 

500€ 

Materské centrum Bublinka 

 
500€ 

 

Prezentácia:5   počet poslancov:5  

    

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: 

Poslanci 5 0 0 
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 Uznesenie bolo prijaté. 

 

Prerozdelili sa všetky zvyšné sumy dotácií, ktoré boli ponechané po prvom kole. 

 

Žiadateľom, ktorí nedostali žiadnu pridelenú sumu dotácie, bude zaslané informatívny list, v ktorom bude 

uvedené, že nebolo dostatok financií na prerozdelenie všetkým žiadateľom.  

 

 

III. 

Diskusia po schválení všetkých bodov programu 

 

Poslanec Čorej odprezentoval prezentáciu novej dotačnej schémy, ktorá bola už predstavená aj na komisií 

športu, ohľadom transparentnejšieho prerozdeľovania dotácií.  

V aktuálnej situácií poukazuje na to, že je nejednoznačné rozdeľovanie dotácií a taktiež, že neexistujú 

transparentné kritéria a postupy na rozdelenie rozpočtu. Nie je podľa neho presne definované, kto môže 

o dotáciu požiadať a aké podmienky má splniť, nie je vopred možné ani určiť výšku sumy dotácie, o ktorú 

môžu žiadať. Dotácie sú tvorené z daní daňových poplatníkov a preto musí byť celý proces rozdeľovania 

transparentný a taktiež musí byť transparentné aj nakladanie s danou dotáciou. Preto do budúcnosti navrhuje 

povinnosť dotáciu prijať len na transparentný účet a taktiež povinnosť platiť všetky položky len prevodom 

z transparentného účtu, takže by nebolo možné z účtu vybrať peniaze a platiť v hotovosti. (pani Janatová – 

s transparetným účtom súhlasí, ale mala by sa stanoviť nejaká suma, aby si ho nemuseli zakladať úplne všetci, 

keďže sú tam vysoké poplatky za vedelnie transprarentného účtu.)  

Verejné informácia k žiadateľom o kritériach a o metodike výberu prijímateľov dotácie, chce tiež, aby dotácie 

boli určené len organizáciám, ktoré majú sidlo v DNV a ktoré svoju činnosť vykonávajú prevažne v DNV 

(aby to bolo primárne pre obyvateľov DNV). 

Chce podporu rozdeliť medzi celoročné a jednorázové aktivity, kde by sa % rozdelilo akou sumou sa bude 

prispievať na celoročnú činnosť a akou na jednorázové športové podujatia. 

Poslanec Čorej zároveň predstavil model akým kritériom by sa pridelovali dotácie na celoročné aktivity – 

10% rovnomerné rozdelenie, 40% počet členov, 20% nákladová štruktúra a 30% odborné posúdenie športovej 

komisie. 

Pani Janatová, Kaňuchová Pátková a aj pani Hlaváčová v danej schéme nesúhlasia s %, ktorým by mala 

rozhodovať o celkovej sume športová komisia (v prípade, že daná schéma by bola platná pre všetky dotácie, 

tak sa to týka všetkých relevantných komisií), keďže všetci členovia športovej komisie sú zaujatí, lebo sú 

zástupcami a členmi občianskych združení a budú si vždy prideľovať vyššiu sumu pre svoje občianske 

združenie.  

Návrh padol aj týchto zaujatých členov z rozhodovania vylúčiť, ale v prípade športovej komisie by nemal kto 

o daných dotáciách rozhodovať, zostali by tam na rozhodovanie len poslanci.  

Pani Janatová – treba sa inšpirovať dotačnou schémou BSK a ich požiadavkami na žiadateľov a taktiež aj 

maximálnymi sumami, ktoré majú stanovené na pridelenie jednotlivým žiadateľom. Veľa mestských častí 

úplne zrušilo v tejto situácií pridelovanie dotácií občianskym združeniam. 

Povinné označenie faktúr a účtov tým, že tam bude uvedené, že dané peniaze sú čerpané z dotácií od MČ 

Devínska Nová Ves a taktiež aj číslom dotačnej zmluvy.  

Pán Tittel – daný model sa mu zdá, že sa oplatí robiť podľa BSK, len keď sa rozdeľuje veľký balík peňazí, 

ktorý tu ale my nerozdeľujeme 

Pán Čorej – vždy bude musieť komisia rozhodnúť a posúdiť všetkých žiadateľov a vybrať aj konkrétnych, 

ktorým nakoniec dotáciu prideliť nechce. Takže vždy bude mať posledné slovo komisia. Vzorec by bol 

najspravodlivejší, aby bol na športové kluby vo vzťahu k tomu koľko žiadajú, aké majú úspechy, aké majú 

celkové náklady a koľko majú členov.  

Pani Janatová – nechce stanovovať minimálnu sumu na podujatie, ktorá by bola povinná. Taktiež si myslí, že 

daná predstavená schéma by sa nedala aplikovať na oblasť životného prostredia a sociálnu oblasť, kde by to 

podľa tohto kľúča bolo zložité. 

Pani Hlaváčová – musia byť  vo všetkých oblastiach nejaké merateľné ukazovatele, podľa ktorých by sa 

financie rozdelili, avšak nie je jednoduché ich stanoviť. 
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Pán Čorej – rozumie, že to nie je jednoduché, ale treba nastaviť pravidlá pre všetky oblasti, aby bolo rozdelenie 

peňazí transparentné. 

Pani Janatová – mohli by sme do nového VZN pridať aj časť, že pokiaľ sa nám preukázané výdavky 

občianskeho združenia budú zdať nepimerané, tak daný doklad nemusíme uznať a bude poslaný na kontrolu 

aj kontrolór mestskej časti, aby preveril nakladanie z financiami, ktoré sa získali z dotácie.  

Taktiež by bolo potrebné, aby žiadatelia predkladali komplet dokumentáciu výpisu z účtu, z ktorého boli 

hradené položky dotácie. Samozrejme by začiernil výplaty miezd a údaje, ktoré nesúvisia s dotáciou.  

 

 

 

 Titl., meno a priezvisko Podpis 

 

Zapísal 

 

Veronika Mišíková 

 

 

 

Predseda komisie 

 

Mgr. Lenka Hlaváčová 

 

 


